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SOCIĀLO LIETU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 20. 

 

2025. gada 14. janvārī. 

Attālinātā sēde. 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 09:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētāja Inese Jēkabsone. 

Protokolētāja – domes sēžu sekretāre Amanda Zvagule. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieks ar balsstiesībām – Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Viktorija Baire. 

Pašvaldības darbinieki – 

Īpašumu pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste Liesma Gorelova; 

Ķekavas veselības un sociālās aprūpes centra direktors Māris Barons; 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne. 

 

Darba kārtība 

1. INFORMATĪVS - Par deklarētās dzīvesvietas ilguma noteikšanu saistošajos 

noteikumos par palīdzību dzīvokļu jautājumu risināšanā;  

2. KOMITEJAS ATZINUMS - Par dzīvojamās platības izīrēšanu, K.K.;  

3. PIEBALSOTAIS - Par telpu maiņu BeATUS;  

4. PIEBALSOTAIS - Par telpu maiņu ABACUS. 

 

 

 

Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 
 

Inese Jēkabsone atklāj sēdi. 

 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Inese Jēkabsone. Darba kārtībā ir divi izskatāmie jautājumi, kā arī 

sagatavoti divi priekšlikumi par piebalsojamo jautājumu iekļaušanu darba kārtībā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1. Priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Iekļaut sēdes darba kārtībā PIEBALSOJAMO jautājumu- Par telpu maiņu ABACUS, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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2. Priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Iekļaut sēdes darba kārtībā PIEBALSOJAMO jautājumu- Par telpu maiņu BeATUS, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti un sēdes vadītāja aicina apstiprināt komitejas sēdes darba kārtību 

balsojot. 

 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: 
 

Apstiprināt komitejas 2025. gada 14. janvāra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

1. INFORMATĪVS - Par deklarētās dzīvesvietas ilguma noteikšanu saistošajos 

noteikumos par palīdzību dzīvokļu jautājumu risināšanā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:00) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova – pašvaldībā saņemts ziņojums no LR tiesībsarga, kurā 

iekļauti ieteikumi arī Ķekavas novada pašvaldībai saistošajos noteikumos par palīdzību 

dzīvokļu jautājumu risināšanā izņemt priekšnoteikumu par deklarēto dzīvesvietu personām, 

kuras ir 1. kārtas grupā. Ķekavas novada pašvaldībā vairs nav reģistrs personām, kuras lūdz 

palīdzību dzīvokļu jautājumu risināšanā, jo rindu nav un ir brīvas dzīvojamās platības. 

Saistošie noteikumi arī paredz, ka tiek veikta individuāla izvērtēšana personām vispārējās 

kārtas grupā, līdz ar to līdz šim palīdzība ir sniegta visiem lūdzējiem, kas atbilst kritērijiem. 

 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Jānis Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones – 

Nekustamo īpašumu pārvaldes speciālistei sagatavot atbildi Latvijas Republikas 

tiesībsargam. SN atstāt negrozītus, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 



 

 

2. KOMITEJAS ATZINUMS - Par dzīvojamās platības izīrēšanu, K.K. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:13:30) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova – pašvaldībā saņemts iesniegums no privātpersonas ar 

lūgumu pārslēgt īres līgumu pašvaldības dzīvoklim, kurā dzīvojis ar savu māti. Dzīvokļa īres 

līgums noslēgts ar privātpersonas māti, bet diemžēl māte mirusi. Dzīvokļa īres maksa un 

komunālo pakalpojumu apmaksa veikta regulāri, parādu nav. Pievienots sociālā dienesta 

ierosinājums, kurā izteikta nepieciešamība privātpersonai nodrošināt patstāvīgu dzīvesvietu. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Indra Priede, Liesma Gorelova, Inese Jēkabsone. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones – 

Sociālo lietu komitejas atzinums: Pamatojoties uz Ķekavas novada Sociālā dienesta 

Ierosinājumu par dzīvojamās platības izīrēšanu K.K., slēgt īres līgumu ar personu par 

pašvaldības dzīvokļa Strēlnieku ielā 1-4, Baldonē, Ķekavas novadā izīrēšanu uz laiku līdz 

2028.gada 31.augustam, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

3. Par telpu maiņu BeATUS 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:17:00) 

Par jautājumu ziņo Māris Barons – lai nodrošinātu, ka nākotnē būtu pieejamas telpas dažādiem 

pakalpojumiem medicīnas jomā, it īpaši ģimenes ārstu prakses vietas, aģentūra plāno savas 

brīvās 1. stāva telpas 2 gadu laikā attiecīgi pielāgot un veikt remontdarbus. Papildus aģentūra 

plāno savu veļas mazgātavu no 1. stāva telpām pārvietot uz pagrabstāvu, kurā šobrīd savus 

pakalpojumus sniedz arī SIA BeATUS un biedrība “ABACUS”. Pagrabstāva telpās ir 

neatbilstoši apstākļi, lai kvalitatīvi sniegtu bērniem un ģimenēm saistītus pakalpojumus – 

cigarešu dūmu smaka, skaņas no ēdnīcas un tehniskajām telpām. Pamatojoties uz minēto, SIA 

BeATUS lūdz mainīt pašreiz bezatlīdzības lietošanā nodoto telpu pagrabstāvā pret telpu 

1.stāvā. Aģentūrai savu funkciju veikšanai pieprasītā telpa šobrīd nav nepieciešama, līdz ar to 

sagatavots lēmums par grozījumiem līgumā. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Inese Jēkabsone, Māris Barons, Jānis Zvaigzne, Viktorija 

Baire. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu –  

“PIEBALSOTAIS - Par telpu maiņu BeATUS”, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

4. Par telpu maiņu ABACUS 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:26:22) 

Par jautājumu ziņo Māris Barons – līdzīgi kā iepriekšējā jautājumā, saistībā ar brīvajām 

telpām 1. stāvā aģentūrā, SIA ABACUS lūdz nodot lietošanā telpas, līdzšinējo pagrabstāva 

telpu vietā. Aģentūrai savu funkciju veikšanai pieprasītā telpa 1. stāvā šobrīd nav 

nepieciešama, līdz ar to sagatavots lēmums par grozījumiem līgumā. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Inese Jēkabsone, Māris Barons. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu –  

“PIEBALSOJAMAIS - Par telpu maiņu ABACUS”, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.09:45 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:  (1PARAKSTS)  Inese Jēkabsone 

 

Sēdes protokolētāja:   (2PARAKSTS)  Amanda Zvagule 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


